



华夏中文学校南部分校  
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746  
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom | [View as Webpage](#) | [School Calendar](#) | [Floor Map](#)

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（1/26）是春季学期的第一天，中文学校 1:30 正常开始。

春节的脚步越来越近了，请老师和家长们照看好孩子，不让他们在学校里奔跑打闹，不动用教室里的物品，尊敬师长，友爱同学，过个快快乐乐，平平安安的中国新年！

本期周报主要内容有 **春节活动安排，餐票购买，礼物发放和迎新春壁画展。**

**1. 春节表演与聚餐：**2019 春节庆祝活动定于 2 月 2 日举行，大至安排是下午 2:20-4:30 在礼堂文艺表演，5:00-6:30 在餐厅聚餐，6:00 以后有魔术师表演，全家福摄影，抽奖，灯谜，小游戏等活动。

本周六 26 号欢迎大家到 PTA 桌购买餐票，成人\$10，儿童（12 岁以下）\$5。下星期临时购买价格为大人\$12，儿童\$8。如需协助，请与家长会会长赵昀联系。

**2. 春节礼品：**学校给每个注册学生家庭准备了一份新年礼物，已经在上周六发放。如果你还没领取，请在本周六下午到 PTA 桌领取。

**3. 迎新春壁画展：**上周六已经发放了迎新春壁画展的标准纸张（12X18"），请家长们鼓励孩子创作，提醒他们正面写上班级姓名，在本周六(26 号)带回来交给老师。所有作品会在 2 月 2 号展出。

**主题：**猪年吉祥，快乐飞扬

**要求：**可以自己独立完成，也可以兄弟姐妹或父母全家一起画。画面要喜庆、吉祥、积极向上、颜色符合中国传统新年色调。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍  
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

Happy New Year!

This Saturday (Jan 26) is the first school day of spring semester, the school will begin at 1:30PM as usual.

**1. Chinese New Year Celebration** is scheduled for Saturday, Feb 2nd 2019, 2:00 - 8:00PM at the Marlboro High School.

The day will begin with cultural performances at around 2:20PM at auditorium. Then dinner will be held at cafeteria around 5:00PM followed by fun activities, including a magician show, Chinese riddles and sweepstakes.

The dinner tickets will continue to be sold at PTA table this Saturday, \$10 for adult and \$5 for children. You can purchase on Feb 2nd, but the price will be increased to \$12 and \$8 respectively.

**2. Gift Distribution:** We have prepared Chinese New Year gifts for each registered student family and started distribution on last Saturday. If you still have not received it, please stop by PTA table on Saturday afternoon.

**3. Chinese New Year Poster Exhibition:** Please encourage your kids to participate and remind them to bring their works to school. Their name and class should be written on the front.

**Theme:** Lucky Year of the Pig, Happy Flying

**Requirements:** Students can do it themselves, or draw together with their brothers and sisters or their parents. The picture should be festive, auspicious, positive, and the color conforms to the traditional Chinese New Year color.

With warm regards,

Wei Zhao  
Principal, Huaxia South Chinese School

---

---

